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CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD -
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL DIA 23 DE GENER DE 2025 / CONSEJO DE
DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL NORD - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DEL DIA 23 DE ENERO DE 2025

En la Alcaldía de Carpesa Plaça del Poble nº 4, a las 19:00 horas del día  23/01/2025,ante
la presidencia de Maria Jose Ferrer San Segundo se ha reunido en sesión ordinaria, el Consejo de
Distrito dels Pobles del Nord, con la asistencia de los components del mismo:; los vocales del 
grupo   Popular   Jose Javier Lluesma Palanca y Pablo Tomás Abad Díaz , por el   grupo
Compromis los  vocales Ramón Estellés Feliu y Ernesto Andrés Miguel, por el grupo socialista 
el vocal Pedro Hoyos Rodriguez, por el grupo   VOX, la vocal Anunciación Pons Collado,
actuando como secretaria Elisa Sánchez-Cutillas González.
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1 RESULTAT / : APROVAT / RESULTADO APROBADO
ASSUMPTE / :ASUNTO
Aprovació de l'acta de la sessió anterior
Aprobación del acta de la sesión anterior

Se aprueba por UNANIMIDAD  el acta de a sesión anterior.

 

2 RESULTAT / : APROVAT / RESULTADO APROBADO
ASSUMPTE / :ASUNTO
Aprovar les activitats proposades pels grups de treball per a 2025, i els seus pressupostos.
Aprobar las actividades propuestas por los grupos de trabajo para 2025, y sus presupuestos.

La presidenta concede la palabra al vocal del grupo Popular José Lluesma Palanca, que
expone las actividades porpuestas y su presupuesto: 

Por el grupo de trabajo de Cultura, Deporte yBienestar Social:  

-Personajes bíblicos Comisión Fiestas Santísimo Cristo Verdadero, Benifaraig, de 
1.016,00 €

-Talles domant la terra, de la Asociación amic del cavall de Poble Nou, de 1.400,00 €

- Pilota Valenciana, por el  Club de pelota de Borbotó , de  800,00 €

- Reconeiximent persones i/o entitatsilustres, por la Societat Musical de Benifaraig, de
800,00 €

- VIII Mostra de bandes Societat Musical de Benifaraig, de 4.000,00 €, incluyendo el 
Certamen de jóvenes.

  -Correfoc Corpus 2025, de la Asociació per a la defensa de la vida als pobles , de 
1.100,00 €

-  Festa infantil de Sant Vicent del  Club de hockey Carpesa , de 600,00 €

-  Concurso balcones ,de  750,00 €.

La vocal de Vox Anunciación Pons Collado interviene:

Por el grupo de Agricultura,  Empleo, Familia se presentan dos actividades:

- Conferencias trimestrales , por 1.200,00 €. Son cuatro conferencias, se hará una por
trimestre y en cada municipio. 

-    Taller de coca de llanda, de la Asociació per a la defensa de lavida als pobles, por
1.000,00 €, con posibilidad de realizar la actividad en varias Pedanías.
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Interviene el vocal del grupo Popular: 

"I ara parle un poc per estos que estiguérem en la reunió. Lo que s'ha intentat ací és que
totes les activitats arriben a totes les pedanies, encara que els sol·licitants siguen d'una pedania o
d'un altra, ja que hi han pedanies que no han sol·licitat cap acte. Pues per example, les bandes de
música sí que han sol·licitat, pues que cada any els seus actes vaguent  rotant per els pobles del
nord i que aixina  tots, encara que tot està obert a tots els que vivim en les pedanies del nord, que
d'alguna manera es celebre un acte, com a mínim en cada pedania. "

La presidenta somete a votación las actividades propuestas :

4 votos a favor de los vocales del grupo Popular y VOX

3 Abstenciones de los vocales de los grupos Compromís y Socialista.

La propuesta resulta APROBADA

3 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000001-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 1
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup Municipal Compromís sobre Pressupostos Participatius per a 2025.
Moción presentada por el Grupo Municipal Compromís sobre Presupuestos Participativos
para 2025.

 

ASSUMPTE: Convocatòria DECIDIM VLC 2024-2025

MOCIÓ QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL JOAN FRANCESC ESTELLÉS I ANDRÉS, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE POBLES DEL NORD

Els Pressupostos Participatius d'Inversions són un instrument de democràcia directa que
permet a les veïnes i veïns de València involucrar-se en la presa de decisions respecte a
l'execució d'una part del pressupost municipal destinat a realitzar inversions.

És un procés que convida a participar i incorporar les propostes i opinions de la ciutadania
en la gestió municipal a l'hora de definir el destí d'una part dels recursos públics municipals
d'inversions.

El govern de Joan Ribó va impulsar, des de 2015, 7 edicions de pressupostos participatius,
en els que la ciutadania va aprovar un total de 616 propostes d’inversió en els barris de la ciutat
de València, amb una despesa total de 61 milions. D’aquestes edicions les dutes a terme al
2017-2018 i 2019-2020, amb una despesa de 7 i 8 milions d’euros respectivament, van ser a
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1.  
2.  

nivell de ciutat i les de 2015-2016, 2016-2017, 2018-2019, 2020-2021 i 2022-2023, amb una
despesa de 7 milions les dos primeres edicions, de 8 milions les dues següents i de 16 milions la
darrera edició, van ser a nivell de districtes censals.

Del total d’aquest pressupost es va disposar als barris de l’àmbit de la Junta de Districte de
Pobles del Nord d’un total de 1.055.570,00€ amb projectes d’inversió decidits directament per les
veïnes i veïns dels nostres barris.

Des de l’arribada al govern del partit Popular, amb coalició amb VOX, no s’ha dut a terme
cap edició dels pressupostos participatius, pel que la ciutadania ha perdut l’oportunitat de dir la
seua sobre de quina manera gastar part del pressupost d’inversió de l’Ajuntament de València i
no ha permés que els veïns i veïnes puguen decidir de quina manera millorar els seus barris i
pobles.

El programa DECIDIM VLC és una ferramenta que possibilita la redistribució de la
inversió en tota la ciutat d’una manera més justa i equitativa en tots els barris i pobles de
València, adaptant-se a les necessitats reals del veïnat, però el govern de Maria José Català ha
deixat passar el temps i, ni en el segon semestre de 2023 ni en tot l’any 2024 ha impulsat cap
acció per dur a terme una nova edició dels DECIDIM VLC.

En els pressupostos 2025 estan previstes dues partides de despesa relatives als pressupostos
participatius:

Més de 60.000€ per fer modificacions en la plataforma de pressupostos DECIDIM VLC.
Més de 100.000€ per un contracte d’assistència tècnica dels pressupostos participatius.

Però el més preocupant és que no apareix per cap lloc el pressupost dedicat a la despesa
d’inversió dels pressupostos participatius, pel que és més que probable que, durant l’any 2025
tampoc es duguen a terme els pressupostos participatius.

A hores d’ara la ciutadania ha perdut l’oportunitat de decidir inversions per, com a mínim,
un total de 16 milions d’euros, que serien els que s’haurien posat en marxa en les edicions de
2023-2024 i 2024-2025.

És per això que, des del Grup Municipal Compromís, presentem les següents propostes
:d’acord

PRIMER.- Que la Delegació de Participació i Acció Veïnal sol·licite, en la primera
modificació de crèdit, com a mínim, 16 milions d’euros per dur a terme els pressupostos
participatius durant l’any 2025.

SEGON.- Que als districtes de l’àmbit de la Junta de Pobles del Nord es dote, com a
mínim d’un pressupost d’inversions en els pressupostos participatius de 373.507,00€.

TERCER.- Que en la modificació de la plataforma de pressupostos DECIDIM VLC es
mantinga tota la informació de l’històric de totes les edicions de pressupostos participatius i que
es duga a terme les actualitzacions oportunes perquè es facilite la informació sobre l’estat
d’execució de cadascuna de les propostes i el servei que l’està duent a terme.
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La presidenta pasa a tratar el punto 3 del orden del día.

El vocal del grupo Compromís lee la moción y después interviene:

"Més enllà del el sentit informatiu de l'últim punt. El que volem és una opció i un
compromís concret que es manifesta en xifres en els pressupostos a favor d'una iniciativa que va i
que busca la participació ciutadana, la implicació de Ciutadans en les decisions i que, a més, té
un sentit pràctic evident des des del govern municipal que legítimament decidir quines són les
polítiques que s'hi apliquen. En ocasions no sempre és fàcil triar o establir les prioritats en
distints àmbits, i el més senzill és demanar li a la gent que viu allí que es posa de manifest."

La presidenta da la palabra al vocal del grupo Popular, José Lluesma Palanca:

"Com sabeu, un dels problemes més més importants d'aquestos pressupostos participatius
en els mandats precedents ha sigut el baix, el baix grau i el baix grau de l'execució dels dos
projectes una vegada aprovats, de manera que molts s'han dilatat durant tot este temps. Prou anys
ha estat que els han finalitzat, per lo que a dia d'avui hi ha cent noranta propostes pendents
d'executar. Quatre de la edició 2018 2019 , tres de l'edició 2019 2020, cinquanta de la edició
2020 2021. I 133 projectes de l'edició 2022 2023. En aquest context, després de deu anys des que
es va ficar en marxa els primers pressupostos participatius de la ciutat de València, es considera
essencial introduir millores a benefici del final de la ciutadania, ja que, com els he dit, n'hi han
molts projectes que no s'han executat en la totalitat. I altres han resultat inviables després de la
seua aprovació. Per tot açò, en estos moments vem que és necessari revisar el procés i introduir
els mecanismes necessaris per a poder fer una bona planificació pressupostària i el seguiment
dels projectes. Es pretén fer un nou projecte de pressupostos participatius per a corregir errors del
passat i com també el llarg plaç per a executar tots els projectes e introduir novetats. Els canvis
d'aquest pressupost se recolliran en unes directrius per al desarrollo dels pressupostos
participatius d'inversions que s'aprovaran en la Junta de Govern Local i que marcaran criteris a
tindre en compte en les pròximes edicions. D'esta forma, la ciutadania va decidir les prioritats
d'inversió d'una part dels pressupostos com caràcter previ i potestatiu a la elaboració del
pressupost general de la ciutat de Valencia."

Pide la palabra el vocal de Compromís:

 

" Evidentment , que el que el govern municipal vulga continuar amb esta posibilitat,
repetisc, A més, té un sentit pràctic, bàsic davant de les faltes d'execució que lamentem,
evidentment, del que te diria ya és, per favor, execute ho. I el que sí és important , és que puga
haver alguna proposta que finalment ha sigut inaplicable i això obliga a revisar tècnicament el
plantejament d'algunes propostes que igual no serien en fórmula de la manera més adequada per
a ser votades, que és el que no poden compartir la proposta lternativa. La inconcreció val en
xifres i ni tan solament heu proposat un mínim resum de les directrius. Espere que en algun
moment podrem recolzar una iniciativa més elaborada  ."

Pide la palabra el vocal del grupo Popular:
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"Lo que es pretén en primer lloc, és la millora de la execució i en segon lloc, complir amb
les directrius de realitzar un seguiment dels pressupostos participatius d'inversió a través d'una
plataforma informàtica pròpia, on especifique la fase de execució en què es troben qualsevol
projecte. Actualment s'encontren , es troben, en la última fase, la licitació dels contractes relatius
als pressupostos participatius i, una vegada executada, permitirá activar la pròxima edició. El
primer contracte es per a la implantació i ficada en marxa d'una plataforma informàtica dels
pressupostos participatius en la que s'introduiran les millores i les noves funcionalitats. I després
el segon, contractes per a la planificació estratègica de comunicació i difusió pública en els
processos de pressupostos participatius. En quant a la web, la plataforma web actual està
actualitzada amb l'estat d'execució de cada una de les propostes i l'actualització se du de manera
permanent cada vegada que un servici informa de la execució d'una de les propostes. Per lo que
hem presentat l'alternativa que vostes tenen."

La presidenta somete a votación la propuesta alternativa presentada que es la siguiente:

"Continuar trabajando en la revisión y mejora de los presupuestos participativos,
para lograr una mejor ejecución de las propuestas, aprobando unas Directrices para su
desarrollo a través de la plataforma informática diseñada para ello, lo que permitirá a la
ciudadanía decidir las prioridades de inversión de una parte de los presupuestos
municipales, con carácter previo a la elaboración del Presupuesto General del
ayuntamiento de Valencia"

La moción alternativa resulta APROBADA  por :

4 votos a favor, del grupo Popular y VOX 

3 votos en contra del grupo Compronmís y Socialista.

4 RESULTAT / : REBUTJAT / RESULTADO RECHAZADO
EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000001-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 2
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció que presenta el Grup Municipal Compromís sobre recollida de residus en Alqueria Rata.
Moción que presentra el Grupo Municipal Compromís sobre recogida de residuos en Alquería
Rata.

 

ASSUMPTE: Arreplegada de residus en Alqueria Rata

 

MOCIÓ QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL JOAN FRANCESC ESTELLÉS I ANDRÉS, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE POBLES DEL NORD
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En l’àmbit de Carpesa hi ha un conjunt de vivendes localitzades al voltant de les
confluències dels camins anomenats “Entra Alqueria Rata” que han sol·licitat en diverses
ocasions que es facilite l’arreplegada de fem en condicions dignes ja que actualment sols
disposen d’un contenidor al Camí a Carpesa que obliga a les veïnes i veïns a desplaçar-se per
tirar el fem.

Per tot açò, des del grup municipal Compromís, presentem la següent :proposta d’acord

Que s’implemente un sistema d’arreplegada de fem específic en el conjunt de les vivendes
afectades que permeta al veïnat afectat dipositar els residus prop de sa casa i en condicions
dignes com podria ser l’arreplegada porta a porta.

Toma la palabra el vocal del grupo Compromís Ramón Estellés:, que lee la moción.

Pide la palabra el vocal del grupo popular José Javier LLuesma:

" Recentment s'han instal·lat més de 220, que s'han instal·lat més contenidors de 220 litres
a la zona dels nuclis de les Alqueries més properes. Pense que vostès I jo, els alcaldes pedanis,
estan per ajudar els veïns. Yo si se fundeix un fanal en ma casa davant la porta, o bé recorreix a
l'alcalde pedani o bé cride directament del servei de l'Ajuntament que treballen per a nosaltres i
ciutadans per a fer ho saber. Una manera d'ajudar els veïns. És a dir, vostès tenen un problema
d'este tipus, poden cridar al servei de recollida i que ells, que treballen per a nosaltres, estudien la
viabilitat d'estes propostes."

La presidenta somete la moción a votación, resultando:

4 votos a favor, del grupo Popular y VOX

3 votos en contra del grupo Compromís y grupo Socialista.

La moción resulta RECHAZADA .

5 RESULTAT / : RETIRAT / RESULTADO RETIRADO
EXPEDIENT / : O-89SOC-2025-000004-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 5
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup municipal Socialista sobre programació en 2025 de "Cultura als
Barris" en les poblacions de Pobles del Nord.
Moción presentada por el Grupo Municipal Socialista sobre programación en 2025 de
"Cultura als Barris" en las poblaciones de Pobles del Nord.

 

MOCIÓ QUE REALITZA EL VOCAL DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA,
PEDRO HOYOS, A LA JUNTA DE DISTRICTE DE POBLES DEL NORD.
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“Cultura als barris” és un projecte de l'Ajuntament de València l'objectiu del qual és
ampliar els llocs, els públics i l'oferta d'activitats culturals gratuïtes per a la ciutadania, arribant
als barris perifèrics de València. La cultura no pot queda-rse en determinats espais ni tampoc en
zones concretes de la ciutat. S'ha d'oferir un ampli ventall de propostes artístiques que van des
dels monòlegs   fins a l'òpera, passant per teatre infantil i d'adults, concerts de tota mena de
músiques dansa, cinema i tallers didàctics.

Tenint en compte que en a l'any 2024 no es van realitzar programacions en Pobles del Nord, des
del grup municipal socialista proposem:

PROPOSTA D’ACORD

Que per a acostar la cultura  al pobles del nord i dedicat, a la família, als infantils, joves,  i
adults,  que l’ ajuntament de València realitze la programació en 2025 de “cultura als barris” en
aquestes poblacions.

El vocal socialista Pedro Hoyos informa que se retirara la moción.

La presidenta acepta la retirada, sin que se realicen intervenciones.

6 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : O-89SOC-2025-000004-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 4
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció presentada pel Grup municipal Socialista sobre els contractes dels Centres de Dia de
L'Amistat, *Arniches, Tres *Forques i La Puríssima.
Moción presentada por el Grupo municipal Socialista sobre los contratos de los Centros de
Día de La Amistad, Arniches, Tres Forques y La Purísima.

 

 

MOCIÓ QUE REALITZA EL VOCAL DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA,
PEDRO HOYOS, A LA JUNTA DE DISTRICTE DE POBLES DEL NORD.

Des de la Unitat DEVESA ALBUFERA-MAJORS-SANITAT I CONSUM vam obtenir
resposta a una pregunta realitzada pel grup municipal socialista, en la Comissió de Benestar
Social, Educació, Cultura i Esports de novembre de 2024, en referència als contractes pendents
dels Centres de dia L'Amistat, Arniches, Tres Forques i La Puríssima:

“Els contractes de gestió dels Centres de Dia L'Amistat, Arniches, Tres Forques i La Puríssima es
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troben prorrogats a data 30 d'octubre, el primer fins al 31 de juliol de 2025 i els tres restants fins
al 30 de juny de 2025, trobant-se en preparació la redacció dels plecs que han de regir la seua
licitació, prevista amb càrrec al Pressupost de 2025”.

Tenint en compte la publicació de la LLEI 6/2024, de 5 de desembre, de la Generalitat, de
simplificació administrativa i el clam de les protestes exigint l'homologació salarial i licitació de
contractes en centres de dia, residències de majors, centres dona i servei d'ajuda a domicili entre
altres que tenen gestió integral:

PROPOSTA D'ACORD:

 

Que l'Ajuntament de València licite immediatament i en el menor temps possible els
contractes dels centres de dia esmentats.

Toma la palabra el vocal del grupo Socialista Pedro Hoyos, que lee la moción presentada.

Pide la palabra la vocal del grupo VOX Anunciación Pons:

"Pues tal y como se respondió al Grupo  Municipal Socialista en la Comisión de Bienestar
Social, Educación, Cultura y Deporte, en noviembre pasado, la redacción de los pliegos que han
de regir la licitación de los contratos de gestión de los centros de Día de la Amistad., Arniches,
Tres Forques y la Purísima se están redactando. En consecuencia y siendo la voluntad de la
Delegación de Mayores llevar a término la licitación de los contratos de los Centros de día
mencionados, se expone la siguiente propuesta alternativa  de acuerdo. 

Continuar trabajando en la licitación de los contratos relativos a la gestión integral de los
centros de día en el marco del presupuesto, la normativa presupuestaria y material que resulte
aplicable."

La presidenta pregunta si alguien quiere intervenir. No se producen intervenciones, y se
somete la propuesta alternativa a votación, siendo la siguiente:

"Continuar trabajando en la licitación de los contratos relativos a la gestión integral
de los centros de día en el marco del presupuesto, la normativa presupuestaria y material
que resulte aplicable."

El resultado de la votación es el siguiente:

4 votos a favor del grupo popular y VOX

3 votos en contra del grupo Compromís y Socialista.

La propuesta alternativa resulta APROBADA.
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7 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000001-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 5
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup municipal Compromís sobre actuacions de la Policia Local en
l'àmbit de la junta de Districte de Pobles del Nord .
Pregunta presentada por el Grupo municipal Compromís sobre actuaciones de la Policía Local
en el ámbito de la junta de Distrito de Pobles del Nord .
DIRIGIDA A:
C2307-POLICÍA LOCAL-MOVILIDAD-ESPACIO PÚBLICO

 

ASSUMPTE: Actuacions Policia Local en l’àmbit de la Junta de Districte de Pobles del
Nord

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL RAMON ESTELLÉS I FELIU, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE POBLES DEL NORD

 

Detalle el nombre d’actuacions per part de la Policia Local de València en els darrers sis
mesos diferenciant poble, tipus d’actuació, data en la qual es va realitzar, si es devia a algun acte
d’ofici o perquè s’estava atenent algun avís per part de la ciutadania.

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

RESPUESTA:

JESUS CARBONELL AGUILAR - CONCEJAL DELEGADO DE POLICÍA LOCAL

RESPUESTA

Las actuaciones realizadas durante el pasado año 2024 por la PLV en la demarcación
sol·licitada, han sido las siguientes:
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DISTRITO CLASIFICACIÓN GENERAL ENE FEB MAR ABR MAY JUN JUL AGO SEP OCT NOV DIC TOTAL

POBLATS DEL NORD

TRÁFICO 51 34 31 46 44 47 96 55 105 71 42 67 689

ACTOS VÍA PÚBLICA 9 1 2 15 3 1 25 9 13 29 11 2 120

INCIDENCIAS     2 5 2 7 1 1 1 16 23 23 81

INFORMACIÓN 2 6 7 8 6 9 14 17 7 7 13 12 108

POLICÍA ADMINISTRATIVA 34 34 29 57 47 69 29 32 33 27 35 40 466

SEGURIDAD CIUDADANA 18 29 23 21 31 24 26 29 30 25 43 35 334

SERVICIOS
HUMANITARIOS-RIESGOS 16 18 23 15 18 12 18 21 18 31 21 22 233

VIGILANCIAS 73 92 80 92 171 75 20 82 98 111 115 145 1154

TOTAL POBLATS DEL NORD 203 214 197 259 322 244 229 246 305 317 303 346 3185

 

BARRIO CLASIFICACIÓN GENERAL ENE FEB MAR ABR MAY JUN JUL AGO SEP OCT NOV DIC TOTAL

LES CASES DE
BÀRCENA

TRÁFICO 6 2 1 5 5 1   3 3 2 2 7 37

ACTOS VÍA PÚBLICA     1 4           3     8

INCIDENCIAS     1                 2 3

INFORMACIÓN 1           1 3   1 4 1 11

POLICÍA ADMINISTRATIVA 1 5 2 2 2 5 4 2 1 5 4 1 34

SEGURIDAD CIUDADANA 3 3 2 3 4 1 1 3 2 8 15 6 51

SERVICIOS HUMANITARIOS-RIESGOS 1 2 1 1 1     3 2 5 2 1 19

VIGILANCIAS         4           10 12 26

TOTAL LES CASES DE BARCENA 12 12 8 15 16 7 6 14 8 24 37 30 189

De total de intervenciones recogidas en el cuadro anterior, el desglose porcentual entre
intervenciones directas y planificadas es el siguiente:

El Pobles del nord, el 56,36% fueron intervenciones directas y el 43,76 fueron
planificadas.

En Cases de Bàrcena, el 95,76% fueron intervenciones directas, y el 4,24 fueron
planificadas.
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RESPOSTA

Les actuacions realitzades durant l'any passat 2024 per la PLV en la demarcació
sol·licitada, han sigut les següents:

DISTRICTE CLASIFICACIÓ GENERAL GEN FEB MAR ABR MAIG JUN JUL AGO SET OCT NOV DEC TOTAL

POBLATS DEL NORD

TRÀNSIT 51 34 31 46 44 47 96 55 105 71 42 67 689

ACTES VIA PÚBLICA 9 1 2 15 3 1 25 9 13 29 11 2 120

INCIDÈNCIES     2 5 2 7 1 1 1 16 23 23 81

INFORMACIÓ 2 6 7 8 6 9 14 17 7 7 13 12 108

POLICIA ADMINISTRATIVA 34 34 29 57 47 69 29 32 33 27 35 40 466

SEGURETAT CIUTADANA 18 29 23 21 31 24 26 29 30 25 43 35 334

SERVICIS HUMANITARIS-RISCOS 16 18 23 15 18 12 18 21 18 31 21 22 233

VIGILÁNCIES 73 92 80 92 171 75 20 82 98 111 115 145 1154

TOTAL POBLATS DEL NORD 203 214 197 259 322 244 229 246 305 317 303 346 3185

 

BARRI CLASIFICACIÓ GENERAL GEN FEB MAR ABR MAIG JUN JUL AGO SET OCT NOV DEC TOTAL

LES CASES DE
BÀRCENA

TRÀNSIT 6 2 1 5 5 1   3 3 2 2 7 37

ACTES VIA PÚBLICA     1 4           3     8

INCIDÈNCIES     1                 2 3

INFORMACIÓ 1           1 3   1 4 1 11

POLICIA ADMINISTRATIVA 1 5 2 2 2 5 4 2 1 5 4 1 34

SEGURETAT CIUTADANA 3 3 2 3 4 1 1 3 2 8 15 6 51

SERVICIS HUMANITARIS-RISCOS 1 2 1 1 1     3 2 5 2 1 19

VIGILÁNCIES         4           10 12 26

TOTAL LES CASES DE BÀRCENA 12 12 8 15 16 7 6 14 8 24 37 30 189

De total d'intervencions arreplegades en el quadre anterior, el desglossament percentual
entre intervencions directes i planificades és el següent:

En Pobles del Nord, el 56,36% van ser intervencions directes i el 43,76 van ser
planificades.
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En Cases de Bàrcena, el 95,76% van ser intervencions directes, i el 4,24 van ser
planificades.

8 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000001-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 4
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromís sobre camins rurals en l'àmbit de la Junta
de Districte de Pobles del Nord.
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromís sobre caminos rurales en el ámbito
de la Junta de Distrito de Pobles del Nord.
DIRIGIDA A:
C2316-EMPRENDIMIENTO-AGRICULTURA

 

ASSUMPTE: Camins rurals a l’àmbit de la junta de Districte de Pobles del Nord

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL JOAN FRANCESC ESTELLÉS I ANDRÉS, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE POBLES DEL NORD

 

Detalle el nombre de camins rurals que requereix d’alguna intervenció en els Pobles de
Nord de València diferenciant poble, pressupost, necessitats i programació d’actuació en cadascú
d’ells.

 

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

RESPUESTA:

CECILIA CARMEN HERRERO CAMILLERI - REGIDOR/A DELEGAT/DA -
DELEGACIÓ D'AGRICULTURA

ASSUMPTE: Camins rurals a l'àmbit de la Junta de Districte de Pobles del Nord

PREGUNTA QUE PRESENTEN CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL JOAN FRANCESC ESTELLÉS I ANDRÉS, EN EL SEU
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NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE
LA JUNTA DE POBLES DEL NORD

Detalle el nombre de camins rurals que requereixen d'alguna intervenció en els Pobles del
Nord de València diferenciant poble, pressupost, necessitats i programació d'actuació en
cadascú d'ells.

RESPUESTA/ RESPOSTA:

La red de caminos de la zona Sur ha sufrido los daños de la devastadora riada del 29 de
octubre de 2024 que probablemente pudo evitarse o cuanto menos reducir su impacto en las
infraestructuras y en la agricultura de la zona si el gobierno de España actual y precedentes
hubiesen acometido las obras del plan hidrológico.

Sería irresponsable obviar las circunstancias actuales tras la riada en la zona Sur, y las
actuaciones referidas a obras, mantenimiento o implementación y de estructuras y servicios de
interés agrario, mantenimiento y asfaltado y cuantas otras sean necesarias, serán atendidas y
valoradas durante 2025, siempre que todos los condicionantes lo permitan, en base a las
peticiones y teniendo en cuenta a la Junta de Síndics, órgano Consultivo del Consell Agrari, para
evaluar la realidad en las pedanías tanto del Norte como del Sur de Valencia, así como sus
problemáticas y necesidades reales como así recoge el artículo 18 de los estatutos por los que se
rige el OAM Consell Agrari.

El 29 de octubre de 2024, la riada afectó gravemente produciendo daños en las
infraestructuras agrarias en la zona Sur de la ciudad. Parte de la red de caminos rurales de
titularidad municipal y adscritos al OAM Consell Agrari, se vio gravemente dañada con
desperfectos que impedían su uso, obstaculizaban el acceso de los agricultores a sus parcelas y al
resto de usuarios a sus viviendas o su mero tránsito para desplazarse por la zona, lo que ponía en
riesgo la seguridad de las personas, de los bienes y afectó negativamente la actividad económica
de la zona.

La Presidencia del OAM Consell Agrari procedió, junto a todo el personal técnico y
administrativo que lo forman, a realizar todas las gestiones para la reparación de manera diligente
e inmediata mediante un contrato de emergencia por importe de 3.192.489,41 euros de aquellos
caminos de la zona Sur que requerían de actuaciones y reparaciones de emergencia. Tal contrato
se ha ejecutado en tan sólo 25 días, es decir, las obras de reparación y reconstrucción finalizaron
el día 27 de diciembre cuando empezaron el día 2 de diciembre.

No podemos obviar ni dejar de solidarizarnos con los vecinos de la zona Sur que sufrieron
las consecuencias de la riada más devastadora que ha sufrido la ciudad de Valencia y debe
ponerse el foco durante el 2025 en recuperar y reparar aquellos caminos e infraestructuras que se
han visto afectados por una circunstancia catastrófica.

 

Hay que recordar que en la zona Norte de la red de caminos rurales de Valencia durante los
ocho años de la coalición de gobierno Compromís y PSOE (Gobierno del Rialto) hubo una
escasa o nula inversión en la citada zona Norte. Durante los años 2020, 2021 y 2022, se actuó
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discrecionalmente en la zona Sur y se realizaron sólo actuaciones puntuales en la zona Norte. A
mayor abundamiento, respecto a las actuaciones en la zona Sur, con una deficiente elección de
los firmes y otros elementos de las actuaciones que presuntamente han provocado un mayor
deterioro de los caminos de esta zona, lo que obliga a volver a intervenir en los mismos para
garantizar la seguridad de los usuarios.

Teniendo en cuenta el abandono al que Compromís y PSOE sometieron a los vecinos y
usuarios de la zona Norte y sin olvidar las aún necesarias reparaciones en caminos del Sur,
siempre oyendo a la Junta de Síndics, se estudiará, siempre que el presupuesto lo permita, más
actuaciones en la zona Norte.

La xarxa de camins de la zona Sud ha patit els danys de la devastadora riuada del 29
d'octubre de 2024 que probablement va poder evitar-se o com menys reduir el seu impacte en les
infraestructures i en l'agricultura de la zona si el govern d'Espanya actual i precedents hagueren
escomés les obres del pla hidrològic.

Seria irresponsable obviar les circumstàncies actuals després de la riuada en la zona Sud, i
les actuacions referides a obres, manteniment o implementació i d'estructures i servicis d'interés
agrari, manteniment i asfaltat i quantes altres siguen necessàries, seran ateses i valorades durant
2025, sempre que tots els condicionants ho permeten, sobre la base de les peticions i tenint en
compte a la Junta de Síndics, òrgan Consultiu del Consell Agrari, per a avaluar la realitat en les
pedanies tant del Nord com del Sud de València, així com les seues problemàtiques i necessitats
reals com així arreplega l'article 18 dels estatuts pels quals es regix el OAM Consell Agrari.

El 29 d'octubre de 2024, la riuada va afectar greument produint danys en les
infraestructures agràries en la zona Sud de la ciutat. Part de la xarxa de camins rurals de titularitat
municipal i adscrits al OAM Consell Agrari, es va veure greument danyada amb desperfectes que
impedien el seu ús, obstaculitzaven l'accés dels agricultors a les seues parcel·les i a la resta
d'usuaris a les seues vivendes o el seu mer trànsit per a desplaçar-se per la zona, la qual cosa
posava en risc la seguretat de les persones, dels béns i va afectar negativament l'activitat
econòmica de la zona.

La Presidència del OAM Consell Agrari va procedir, al costat de tot el personal tècnic i
administratiu que el formen, a realitzar totes les gestions per a la reparació de manera diligent i
immediata mitjançant un contracte d'emergència per import de 3.192.489,41 euros d'aquells
camins de la zona Sud que requerien d'actuacions i reparacions d'emergència. Tal contracte s'ha
executat en tan sols 25 dies, és a dir, les obres de reparació i reconstrucció van finalitzar el dia 27
de desembre quan van començar el dia 2 de desembre.

No podem obviar ni deixar de solidaritzar-nos amb els veïns de la zona Sud que van patir
les conseqüències de la riuada més devastadora que ha patit la ciutat de València i ha de posar-se
el focus durant el 2025 a recuperar i reparar aquells camins i infraestructures que s'han vist
afectats per una circumstància catastròfica.

 

Cal recordar que en la zona Nord de la xarxa de camins rurals de València durant els huit
anys de la coalició de govern Compromís i PSOE (Govern del Rialto) va haver-hi una escassa o
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nul·la inversió en la citada zona Nord. Durant els anys 2020, 2021 i 2022, es va actuar
discrecionalment en la zona Sud i es van realitzar només actuacions puntuals en la zona Nord.
Per si això no fora prou, respecte a les actuacions en la zona Sud, amb una deficient elecció dels
ferms i altres elements de les actuacions que presumptament han provocat una major deterioració
dels camins d'esta zona, la qual cosa obliga a tornar a intervindre en els mateixos per a garantir la
seguretat dels usuaris.

Tenint en compte l'abandó al qual Compromís i PSOE van sotmetre als veïns i usuaris de la
zona Nord i sense oblidar les encara necessàries reparacions en camins del Sud, sempre sentint la
Junta de Síndics, s'estudiarà, sempre que el pressupost ho permeta, més actuacions en la zona
Nord.

9 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000001-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 3
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Compromís sobre activitats de la Delegació de
Joventut en l'àmbit de Pobles del Nord .
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromís sobre actividades de la Delegación
de Juventud en el ámbito de Pobles del Nord .
DIRIGIDA A:
C2315-PLAYAS-FAM.JUV.INFANCIA-FIESTAS Y TRADICIONES

 

ASSUMPTE: Activitats joventut en l’àmbit dels Pobles del Nord

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL JOAN FRANCESC ESTELLÉS I ANDRÉS, EN EL
SEU NOM I EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE
DISTRICTE DE LA JUNTA DE POBLES DEL NORD 

 

Té previst la Delegació de Joventut realitzar alguna activitat o programació específica en
els Pobles del Nord de València (ja siga cultural, de formació, informació o dinamització)?
Especifique quines, en quin poble i objectius.

 

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
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informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

RESPUESTA:

MONICA GIL CANO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE FAMÍLIA,
JOVENTUT I INFÀNCIA

1.- Com en els anteriors anys en què es va realitzar alguna activitat formativa o cultural en
estes zones,   este exercici 2025 està obert a la possibilitat que aquelles accions o activitats de
programes centralitzats a nivell de ciutat com els Tallers d'Inserció Sociolaboral, Aventura't,
Cultura Jove, Idiomes, etc, puguen ser realitzades en les pedanies de València, i fins i tot,
acordant-ho amb la gestió de CMJ es podrien desplaçar algunes propostes de barri dels tallers
Apunta't.

No obstant això, per a la realització d'estes activitats és imprescindible, sobre la base de
l'optimització de recursos públics, que es produïsca una demanda explícita d'associacions o
col·lectius de joves de les zones interessades, o bé que a nivell institucional de les alcaldies
pedànies del nord es proposen justificadament determinades actuacions i es realitze la petició de
les mateixes garantint-se, en la mesura que siga possible, l'eficiència en l'ús de recursos públics,
amb l'assistència de participants i el compromís de col·laboració activa dels implicats així com de
la dotació d'infraestructures per a la seua realització per part de les alcaldies.

Finalment assenyalar que tant les activitats dels CMJ, així com totes aquelles que es
realitzen a nivell centralitzat estan obertes a tots els joves de la ciutat, per la qual cosa el servici
es compromet a informar d'estes, a més de per les vies generals de xarxes socials i web, al Servici
de Pedanies i Alcaldies de les Pedanies del nord perquè els joves d'estes zones puguen accedir a
les mateixes en igualtat de condicions que la resta de ciutadans de València.

10 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000001-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 7
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta que presenta el Grup Municipal Compromís sobre actuacions respecte al projecte de
remodelació de la carretera CV-315.
Pregunta que presenta el Grupo Municipal Compromís sobre actuaciones respecto al proyecto
de remodelación de la carretera CV-315.
DIRIGIDA A:
C2301-HACIENDA-PRESUPUESTOS-PEDANÍAS

 

ASSUMPTE: Carretera CV-315

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL ERNESTO ANDRÉS MIGUEL, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE POBLES DEL NORD
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La carretera CV-315, coneguda com antic camí de Moncada , al seu pas per Poble Nou és
una travessia que pertany a la Diputació de València. Els Veïns i Veïnes de la zona porten
dècades reivindicant la remodelació i la pacificació d‘este tram, en paraules d’un tècnic de la
Diputació: “ la pitjor carretera del mon”, amb l’objectiu de reduir la contaminació acústica i
d’aportar seguretat vial i millorar la qualitat de vida de les persones que tenen les seues vivendes
vora la carretera.

Fa dos dècades la Diputació de València, governada pel PP, va aprovar un projecte que
contemplava el desviament de la carretera però amb un gran impacte ecològic ja que preveia la
destrucció de molts kilòmetres d’ horta i després d’un forta oposició per part d’entitats i veïns de
la zona , el projecte va ser descartat.

En 2020 es va redactar per part de la Diputació de València un nou projecte de
remodelació de tot el camí de Moncada, intervenció que pretenia que la carretera puguera ser
utilitzada a més de per al vehicle privat, també per autobusos, vianants i ciclistes. No obstant, el
projecte va rebre moltes al·legacions i finalment va ser també desestimat en la seua totalitat i la
Diputació va optar per executar parts del projecte de manera independent: la rodona de
Benifaraig, alguna millora a l’altura de Borbotó i el reasfaltat i la ubicació de nous passos de
vianants en Poble Nou.  

En Poble Nou, amb un pressupost de 500.000€, el projecte preveia una rodona i un carril
bici fins a València , intervenció que ha quedat paralitzada. A més el veïnat exigeix un projecte
integral per a tot el poble en el que es facen accessibles les voreres que en alguns llocs son inclús
inexistents, i es milloren també les eixides eixida de cotxes dels camins rurals.

Per tot el anteriorment explicat el Grup Municipal Compromís formula la següent
pregunta:

Quines han sigut les actuacions amb la Diputació de València, portades a terme per la
Delegació de Pedanies per tal de reactivar el projecte de remodelació de la CV -315 al seu pas
per Poble Nou i les reunions mantingudes amb la Delegació d’urbanisme, la Delegació de
Mobilitat i les associacions de veïns de la Zona, per part de la Delegació de Pedanies, per trobar
solucions viables i consensuades amb el veïnat per pacificar la zona ?

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

RESPUESTA:
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MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
DE PEDANIES

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL ERNESTO ANDRÉS MIGUEL, EN EL SEU NOM I EN EL
DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA DE
POBLES DEL NORD

La carretera CV-315, coneguda com antic camí de Moncada , al seu pas per Poble Nou és
una travessia que pertany a la Diputació de València. Els Veïns i Veïnes de la zona porten
dècades reivindicant la remodelació i la pacificació d‘este tram, en paraules d’un tècnic de la
Diputació: “ la pitjor carretera del mon”, amb l’objectiu de reduir la contaminació acústica i
d’aportar seguretat vial i millorar la qualitat de vida de les persones que tenen les seues vivendes
vora la carretera.

Fa dos dècades la Diputació de València, governada pel PP, va aprovar un projecte que
contemplava el desviament de la carretera però amb un gran impacte ecològic ja que preveia la
destrucció de molts kilòmetres d’ horta i després d’un forta oposició per part d’entitats i veïns de
la zona , el projecte va ser descartat.

En 2020 es va redactar per part de la Diputació de València un nou projecte de
remodelació de tot el camí de Moncada, intervenció que pretenia que la carretera puguera ser
utilitzada a més de per al vehicle privat, també per autobusos, vianants i ciclistes. No obstant,
el projecte va rebre moltes al·legacions i finalment va ser també desestimat en la seua totalitat i la
Diputació va optar per executar parts del projecte de manera independent: la rodona de
Benifaraig, alguna millora a l’altura de Borbotó i el reasfaltat i la ubicació de nous passos
devianants en Poble Nou.

En Poble Nou, amb un pressupost de 500.000€, el projecte preveia una rodona i un carril
bici fins a València , intervenció que ha quedat paralitzada. A més el veïnat exigeix un projecte
integral per a tot el poble en el que es facen accessibles les voreres que en alguns llocs son inclús
inexistents, i es milloren també les eixides eixida de cotxes dels camins rurals.

Per tot el anteriorment explicat el Grup Municipal Compromís formula la següent
pregunta:

Quines han sigut les actuacions amb la Diputació de València, portades a terme per la
Delegació de Pedanies per tal de reactivar el projecte de remodelació de la CV -315 al seu pas
per Poble Nou i les reunions mantingudes amb la Delegació d’urbanisme, la Delegació de
Mobilitat i les associacions de veïns de la Zona, per part de la Delegació de Pedanies, per trobar
solucions viables i consensuades amb el veïnat per pacificar la zona ?

Es recorda: A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al
secretari general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de
l'article 122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local.
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Dit informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

RESPOSTA

Per l'alcaldessa de Poble Nou es remet informe de la Diputació Provincial de València del
qual es desprén que:

Des de l'Àrea de Carreteres de la Diputació de València s'han mantingut al llarg de l'actual
legislatura diferents reunions amb els responsables de les pedanies de València de Poble Nou,
Borbotó i Benifaraig, a fi de donar resposta a les necessitats de pacificació i millora del tram de
carretera. Fruit d'estes reunions i dels compromisos adquirits amb anterioritat per l'Àrea de
Carreteres de la Diputació de València, s'han dut a terme diferents actuacions durant l'actual
legislatura:

Pacificació del trànsit en la ronda de Benifaraig, a fi de permeabilizar la carretera per
als vianants, reduir la velocitat de circulació i reduir la contaminació sonora. Esta actuació
ha permés a l'Ajuntament de València retirar les pantalles acústiques col·locades en la
ronda per l'urbanitzador del sector confrontant amb la carretera.
Repavimentació de la carretera CV-315 entre València i Moncada. Esta actuació s'ha
completat amb les següents actuacions puntuals:

            Reubicació de passos per als vianants en la travessia de Poble Nou i execució de
nou pas per als vianants.

            Col·locació de radars pedagògics en la travessia de Poble Nou.

            Execució de pas per als vianants en la carretera CV-315 a l'altura de la gasolinera
existent al costat de l'accés a Borbotó.

Redacció del projecte constructiu de “Glorieta en el Pk 0+290 de la carretera CV 315.
El projecte es troba redactatConnexió amb el camí de Carpesa a Moncada (S-493A/P)”. 

i contempla l'execució d'una rotonda en la intersecció de la carretera CV-315 amb el camí
d'accés a Carpesa i la connexió per als vianants entre Poble Nou i la Ronda Nord de
València. S'ha elaborat el preceptiu “Estudi d'integració paisatgística” que serà sotmés a
informació pública al gener de 2025. Una vegada finalitzat el període d'informació pública
d'este estudi se sol·licitaran els preceptius informes favorables al Consell de l'Horta i a la
Conselleria amb competències en paisatge, informes necessari per a poder aprovar el
projecte constructiu.
S'ha iniciat la licitació del contracte de servicis per a la redacció del projecte constructiu de
“Humanització de la travessia de Poble Nou en la carretera CV-315. Tram del pk

. El projecte contemplarà la urbanització completa de la0+340 al pk 1+100 (S-515/P)”
travessia de Poble Nou i les obres seran finançades íntegrament per la Diputació de
València.
S'ha programat la licitació del contracte de servicis per a la redacció del projecte
constructiu de condicionament i millora de la carretera CV-315 entre Poble Nou i
Benifaraig.
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11 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000001-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 6
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta que presenta el Grup Municipal Compromís sobre usuaris del servici d'Atenció
Domiciliària, Servici de Menjar a Casa i teleassistència en Pobles del Nord de Valencia.
Pregunta que presenta el Grupo Municipal Compromís sobre usuarios del servicio de Atención
Domiciliaria, Servicio de Menjar a Casa y teleasistencia en Pobles del Nord de Valencia.
DIRIGIDA A:
C2310-SERVICIOS SOCIALES

 

ASSUMPTE: Usuaris de Serveis de prestacions per l’autonomia 

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL RAMON ESTELLÉS I FELIU, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE POBLES DEL NORD

Quin és el nombre d’usuaris/es que rep el Servei d’Atenció Domiciliària, els Serveis de
menjar a casa i la teleassistència en el Pobles del Nord de València? Sol·licitem la informació
diferenciant per poble, gènere i tipologia de servei.

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

RESPUESTA:

MARTA TORRADO DE CASTRO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
SERVEIS SOCIALS

En relación con la pregunta presentada por el Grupo Municipal Compromis, al Consejo de
Distrito de la Junta Municipal de Pobles del Nord a celebrar en sesión de 23 de enero de 2025,
con el asunto “Usuaris de serveis de prestacions per a l’autonomia”, se aporta la respuesta
siguiente:

Cuál es el número de usuarios/se que recibe el Servicio de Atención Domiciliaria, los
Servicios de comida a casa y la teleasistencia en el Pueblos del Norte de València?
Solicitamos la información diferenciando por pueblo, género y tipología de servicio.
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El programa informático de gestión de Teleasistencia y Comer a domicilio no permite la
extracción de datos por barrios o pedanías, por lo tanto, solo se puede dar a efectos de Centro
Municipal de Servicios Sociales, que, en este caso es Salvador Allende:

Hay 601 personas atendidas en el Servicio de Teleasistencia Municipal a fecha de 13 de
enero de 2025. De las cuales, 99 son hombres y 502 son mujeres.

Hay 150 personas atendidas en el Servicio de Comer a domicilio en fecha de 13 de enero
de 2025. De las cuales, son 52 hombres y son 98 mujeres.

El programa informático del Servicio de ayuda a domicilio sí que permite la extracción de
datos, distinguiendo entre el Servicio de ayuda a domicilio municipal y el del SAD.

El Servicio de Ayuda a Domicilio Municipal atiende a 13 personas.

El Servicio de Ayuda a Domicilio de Dependencia atiende a 3 personas.

 

Quin és el nombre d’usuaris/es que rep el Servei d’Atenció Domiciliària, els Serveis de
menjar a casa i la teleassistència en el Pobles del Nord de València? Sol·licitem la informació 
diferenciant per poble, gènere i tipologia de servei.

El programa informàtic de gestió de Teleassistència i Menjar a domicili no permet la
extracció de dades per barris o pedanies, per tant, sols es pot donar a efectes de Centre
Municipal de Serveis Socials, que, en este cas és Salvador Allende:

Hi ha 601 persones ateses en el Servei de Teleassistència Municipal a data de 13 de gener
de 2025. De les quals, 99 són homes i 502 són dones.

Hi ha 150 persones ateses en el Servei de Menjar a domicili a data de 13 de gener de
2025. De les quals, són 52 homes i són 98 dones.

El programa informàtic del Servei d’ajuda a domicili sí que permet l’extracció de dades,
distingint entre el Servei d’ajuda a domicili municipal i el del SAD.

El Servei d’Ajuda a Domicili Municipal atén a 13 personas.

El Servei d’Ajuda a Domicili de Dependencia atén a 3 personas.
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12 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2025-000001-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 8
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta que presenta el Grup Municipal Compromís sobre les actuacions policials a les Cases
de Bárcenas.
Pregunta que preseenta el Grupo Municipal Compromís sobre las actuaciones policiales en las
Casas de Bárcenas.
DIRIGIDA A:
C2307-POLICÍA LOCAL-MOVILIDAD-ESPACIO PÚBLICO

 

ASSUMPTE: Actuacions policials a Les Cases de Bàrcena

 

PREGUNTA QUE PRESENTEN, CONJUNTAMENT, LA PORTAVEU BLANCA
MELIÀ LAPRESTA I EL VOCAL ERNESTO ANDRÉS MIGUEL, EN EL SEU NOM I
EN EL DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS, AL CONSELL DE DISTRICTE DE LA
JUNTA DE POBLES DEL NORD

 

Durant el darrer mes de novembres i la primera quinzena de desembre s’ha produït una
serie de robatoris a Les Cases de Bàrcena, tant en habitatges com en parcel·les. Especifique el
nombre d’actuacions, dies, horaris i reunions mantingudes tant amb el veïnats com en altres
forces de seguretat en els darrers tres mesos.

 

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»

RESPUESTA:

JESUS CARBONELL AGUILAR - CONCEJAL DELEGADO DE POLICÍA LOCAL

RESPUESTA

Como aclaración previa, debemos recordarles que la seguridad ciudadana es una
competencia DIRECTA de “Los Cuerpos de Seguridad del ESTADO”, siendo las labores de las
policías locales las que se encuentran recogidas en el artículo 53 de la Ley Orgánica 2/1986, de
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13 de marzo, de Fuerzas y Cuerpos de Seguridad. Esto no quiere decir que PLV no actúe en
materia de seguridad ciudadana pero éste no debe ser su principal cometido.

En consecuencia, y si desean conocer pormenorizadamente las actuaciones realizadas con
motivo de la comisión de delitos como el que mencionan, deberían dirigir su solicitud a la
Delegación de Gobierno que es quien posee toda la información sobre actuaciones de seguridad
ciudadana, no sólo de la PLV, sino también por parte de otros cuerpos policiales que actúan en la
zona. Por lo demás, la cooperación entre cuerpos de seguridad cuando se producen episodios
delictivos de este tipo se realiza de forma verbal.

Aclarado lo anterior, le desglosamos las actuaciones realizadas por la PLV en Casas de
Bárcena, para el periodo solicitado (del 1 de noviembre al 15 de diciembre):

Por lo demás, poner en su conocimiento que se ha recibido escrito de la Asociación de
Vecinos de Casas de Bárcena, en el que se agradece a los miembros de la PLV la dedicación, el
compromiso y la profesionalidad con los que han gestionado la seguridad en la localidad,
especialmente en los últimos meses, con motivo de los robos a los que usted se refería.

RESPOSTA

Com a aclariment previ, hem de recordar-los que la seguretat ciutadana és una competència
DIRECTA de “Els Cossos de Seguretat de l'ESTAT”, sent les labors de les policies locals les que
es troben recollides en l'article 53 de la Llei orgànica 2/1986, de 13 de març, de Forces i Cossos
de Seguretat. Això no vol dir que PLV no actue en matèria de seguretat ciutadana, però este no
ha de ser la seua principal comesa. 

En conseqüència, i si desitgen conéixer detalladament les actuacions fetes amb motiu de la
comissió de delictes com el que esmenten, haurien de dirigir la seua sol·licitud a la Delegació de
Govern que és qui posseïx tota la informació sobre actuacions de seguretat ciutadana, no sols de
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la PLV, sinó també per part d'altres cossos policials que actuen en la zona. D'altra banda, la
cooperació entre cossos de seguretat quan es produïxen episodis delictius d'este tipus es realitza
de manera verbal.

D'altra banda, posar en el seu coneixement que s'ha rebut escrit de l'Associació de Veïns de
Cases de Bàrcena, en el qual s'agraïx als membres de la PLV la dedicació, el compromís i la
professionalitat amb els quals han gestionat la seguretat en la localitat, especialment en els últims
mesos, amb motiu dels robatoris als quals vosté es referia.

13 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89SOC-2025-000004-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 3
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Socialista sobre terminis de les valoracions de grau en
situació de dependència detallades pels pobles de la Junta de Districte Pobles del Nord.
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Socialista sobre plazos de las valoraciones de
grado en situación de dependencia detalladas por los pueblos de la Junta de Distrito Pobles
del Nord.
DIRIGIDA A:
C2310-SERVICIOS SOCIALES

NURIA LLOPIS BORREGO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

PREGUNTA QUE REALITZA EL VOCAL DEL GRUP MUNICIPAL
SOCIALISTA, PEDRO HOYOS, A LA JUNTA DE DISTRICTE DE POBLES DEL
NORD.

 

Tal com s'ha reconegut des de la secció d'atenció Primària de l'àrea de Benestar Social del
Ajuntament de València del retard que es produeixen en els CMSS per a poder complir amb els
terminis de les valoracions de grau en situació de dependència, i tenint en compte l'envelliment
de la població, sol·licitem que es detallen:Nombre de valoracions pendents de dependència
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detallat per pobles que pertanyen a aquesta Junta de Districte (Benifaraig, Borbotó, Carpesa, Els
Cases de Bàrcena, Massarrojos, Mauella i Poble Nou), durant l'any 2024 i en quina situació es
troben cadascuna d'elles en data de hui.

RESPUESTA:

MARTA TORRADO DE CASTRO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
SERVEIS SOCIALS

En relación con la pregunta presentada por el Grupo Municipal Socialista, al Consejo de
Distrito de la Junta Municipal de Pobles del Nord a celebrar en sesión de 23 de enero de 2025,
con el asunto “Plazos de las valoraciones del grado en situación de dependencia”, se aporta la
respuesta siguiente:

Número de valoraciones pendientes de dependencia detallado por pueblas que pertenecen a
esta Junta de Distrito (Benifaraig, Borbotó, Carpesa, Los Casas de Bàrcena, Massarrojos,
Mauella y Pueblo Nuevo), durante el año 2024 y en qué situación se encuentran cada una de ellas
a fecha de hoy.

 Las valoraciones realizadas en 2024 han sido 51:

 

 

PEDANIAS

 

 

Nº
VALORACIONES

REALIZAS EN 2024

ESTADO

 

VALORADA

 

ARCHIVADA

 

RESOLUCIÓN GRADO
NOTIFICADA

 

PROPUESTA PIA
EN PROCESO

 

RESOLUCION PIA
NOTIFICADA

CARPESA 12 0 1 3 0 7

BENIFARAIG 5 0 1 2 0 2

BORBOTÓ 9 0 0 4 0 5

C A S E S  D E
BÀRCENA

3 0 0 2 0 1

MAUELLA 2 0 0 2 0 0

MASSARROCHOS 15 1 1 5 1 7

POBLE NOU 5 0 0 2 0 2

TOTAL 51 1 3 21 1 24

  Por otro lado, a fecha de 13 de enero de 2025 quedan por realizar 29 valoraciones,
distribuidas de la siguiente manera:
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PEDANIAS Valoraciones pendientes de
realizar

CARPESA 4

BENIFARAIG 8

BORBOTÓ 3

CASES DE BÀRCENA 2

MAUELLA 0

MASSAROCHOS 10

POBLE NOU 2

TOTAL 29

14 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89SOC-2025-000004-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 2
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta presentada pel Grup Municipal Socialista sobre qualitat d'atenció en el Centre
Municipal de Servicis Socials Salvador Allende.
Pregunta presentada por el Grupo Municipal Socialista sobre calidad de atención en el Centro
Municipal de Servicios Sociales Salvador Allende.
DIRIGIDA A:
C2310-SERVICIOS SOCIALES

 

PREGUNTA QUE REALITZA EL VOCAL DEL GRUP MUNICIPAL
SOCIALISTA, PEDRO HOYOS, A LA JUNTA DE DISTRICTE DE POBLES DEL
NORD.

 

En relació a les obres de reforma del Centre Municipal de Serveis Socials Salvador
Allende: ¿Quines mesures s'han pres per a mantenir la qualitat en l'atenció tant cap a els/les
professionals com a la ciutadania?

RESPUESTA:

MARTA TORRADO DE CASTRO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
SERVEIS SOCIALS

En relación con la pregunta presentada por el Grupo Municipal Socialista, al Consejo de
Distrito de la Junta Municipal de Pobles del Nord a celebrar en sesión de 23 de enero de 2025,
con el asunto “Reforma del Centro Municipal de Servicios Sociales Salvador Allende”, se aporta
la respuesta siguiente:
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En relación a las obras de reforma del Centro Municipal de Servicios Sociales
Salvador Allende: ¿Qué medidas se han tomado para mantener la calidad en la atención
tanto hacia los/las profesionales como la ciudadanía?

La reforma del Centro Municipal de Servicios Sociales Salvador Allende consiste, por un
lado, a mejorar la zona de recepción del propio centro, estableciendo en la 2.ª planta una nueva
zona de recepción y crear un acceso a la sala de espera desde el hall y, por otro lado, mejorar la
climatización de la planta 3.ª del centro. Todo esto son medidas que redundarán en la mejora de
las estancias tanto para la ciudadanía como para el personal del centro.

Para el desarrollo de estos trabajos, y a fin de evitar cualquier molestia a la calidad de la
atención a la ciudadanía, se previó su realización por las tardes

 

En relació a les obres de reforma del Centre Municipal de Serveis Socials Salvador
Allende: ¿Quines mesures s'han pres per a mantenir la qualitat en l'atenció tant cap a els/les
professionals com a la ciutadania?

La reforma del Centre Municipal de Servicis Socials Salvador Allèn consistix, d'una
banda, a millorar la zona de recepció del propi centre, establint en la 2a planta una nova zona
de recepció i crear un accés a la sala d'espera des de l'hall i, d'altra banda, millorar la
climatització de la planta 3a del centre. Tot això són mesures que redundaran en la millora de
les estades tant per a la ciutadania com per al personal del centre.

Per al desenrotllament d'estos treballs, i a fi d'evitar qualsevol molèstia a la qualitat de
l'atenció a la ciutadania, es va preveure la seua realització a les vesprades

 

15 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89SOC-2025-000004-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 1
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta que presenta el Grup Municipal Socialista sobre les obres de reforme en el Centre
Municipal de Servicis Socials Salvador Allende.
Pregunta que presenta el Grupo Municipal Socialista sobre las obras de reforme en el Centro
Municipal de Servicios Sociales Salvador Allende.
DIRIGIDA A:
C2310-SERVICIOS SOCIALES

 

PREGUNTA QUE REALITZA EL VOCAL DEL GRUP MUNICIPAL
SOCIALISTA, PEDRO HOYOS, A LA JUNTA DE DISTRICTE DE POBLES DEL
NORD.
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En relació a les obres de reforma del centre Municipal de Serveis Socials Salvador
Allende:En quina data van començar i quan es té previst acabar les obres?

RESPUESTA:

MARTA TORRADO DE CASTRO - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
SERVEIS SOCIALS

En relación con la pregunta presentada por el Grupo Municipal Socialista, al Consejo de
Distrito de la Junta Municipal de Pobles del Nord a celebrar en sesión de 23 de enero de 2025,
con el asunto “Centro Municipal de Servicios Sociales Salvador Allende”, se aporta la respuesta
siguiente:

En relación a las obras de reforma del centro Municipal de Servicios Sociales
Salvador Allende: En qué fecha empezaron y cuando se tiene previsto acabar las obras?

EL acta de comprobación del replanteo y comienzo de las obras se produjo el 9 de
diciembre de 2024. La duración estimada de las obras es de tres meses.

 

En relació a les obres de reforma del centre Municipal de Serveis Socials Salvador
Allende: En quina data van començar i quan es té previst acabar les obres?

L'acta de comprovació del replanteig i començament de les obres es va produir el 9 de
desembre de 2024. La duració estimada de les obres és de tres mesos.

 

16 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Precs i preguntes
Ruegos y preguntas

La presidenta pregunta si alguien quiere intervenir en el apartado de Ruegos y preguntas, y
el vocal del grupo Compromís presenta la siguiente:

"Quantes llicències d’apartaments turístics s’han atorgat i quantes s’han denegat des de
juliol de 2023 en els barris de l’àmbit de la Junta de Districte de Pobles del Nord? Detallen en
una taula amb els següents items: emplaçament, barri, número d’expedient, data de sol·licitud,
data de resposta, llicència atorgada o denegada."

17 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Intervencions veïnals
Intervenciones vecinales
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En el punto de la sintervenciones vecinales, habla el representante de la Sociedad Musical
Amics de la música de Benifaraig:

"Vengo en representación de la Sociedad Musical de Benifaraif. El comentario es primero
para agradecer el trabajo del coordinador del grupo de cultura, que no laohabrá tenido nada fácil
con la cantidad de propuestas recibidas y el presupuesto. Soy asiduo a venir a la Junta Municipal
a decir que estamos con el mismo presupuesto de hace muchísimos años. Tenemos un problema
de cohesión entre pueblos, no entre pedanías. Importante. Yno ayuda el presupuesto tan limitado
que tenemos. Así que quería que constara de alguna forma que, por ejemplo, la muestra de
bandas, que este año es la 8.ª edición que se realiza, ha bajado de presupuesto.

En la reunión, estuvimos hablando un poco de de este tema y no nos vamos a pegar con el
resto de entidades que lícitamente también deben llevar su su actividad,   pero sí que sí que
recalco que las entidades musicales de las pedanías tenemos un hándicap añadido que es falta de
espacios, se ha complicado.

Y recursos aparte el alumnado es más disperso, etc. Me gustaría que si alguna de las
actividades, por lo que fuera, pues no se llevaran a cabo, porque algunas veces pasa o que se ha
presupuestado X y luego baja, pues éste pueda revertirse en otras actividades, porque por ejemplo
el año pasado alguna actividad al final no se pudo realizar,  también entiendo que por tiempo no
dio tiempo a pasar otra vez por la Junta, pero sí si lo prevemos. Es una cosa que también con el
coordinador hemos comentado y estamos de acuerdo. También rogaría, por ejemplo, que en en el
grupo de trabajo de Medio Ambiente, pues me llama la atención que el taller de tomar la tierra
vaya por cultura, que tiene una limitación de proceso más grande por la cantidad de proyectos y
no vaya por medio ambiente, porque además el tiro y arrastre que se queda un poco fuera de
juego , sí que tiene una aplicación más cultural. Entonces es una pena que proyectos que
empezaron y que yo creo porque porque asistí, tuvieron una gran repercusión, se querían también
fuera.

Y agradecer la labor y el trabajo como he dicho de del coordinador y de los que de las
entidades que  seguimos ahí. Así que gracias."

La presidenta le responde:, que consta en acta dicho agradecimiento.

 

La presidenta informa que la fecha prevista del próximo Consejo de Distrito será el
miécoles, 14 de mayo, a las 19h:

Y no habiendo más asuntos que tratar se levanta la sesión a las 19:30 h., extendiéndose la
presente acta, que firma ante mí la presidenta , de todo ello como secretaria doy fe.


